
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 7. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål M

Beflyvningen til og fra Bornholm er i disse dage stærkt udfordret, da operatøren på ruten

ikke kan opretholde det nuværende antal afgange til og fra Bornholms Lufthavn, bl.a. på

grund af en god og vigtig statslig færgekontrakt om betjening af Bornholm. Men flyruten

er også af vital betydning for Bornholm på alle måder. Er ministeren enig i, at transporten

til og fra Bornholm ikke bør være begrænset til færgebetjening, men også bør kunne om-

fatte flytransport? Og set i lyset af dette, hvordan vil ministeren sikre, at Bornholm forsat

har beflyvning på et niveau, der tilgodeser Bornholms muligheder for udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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